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Câciu, despre cresterea TVA în 2025: Nu confirm acest lucru; nu am avut o astfel

de discutie 

Ministrul  Investitiilor si Proiectelor Europene, Adrian Câciu, afirma ca nu  detine informatii referitoare la

majorarea TVA la 19% în 2025 pentru  produsele si serviciile care se afla în prezent la o cota redusa, 

exceptând medicamentele si alimentele.

"Nu confirm acest lucru. Nu am avut o astfel de discutie. Cred ca cel  mai nimerit ar fi sa sa raspunda ministrul de

Finante, daca are astfel  de proiecte. Speram sa le discutam înainte si sa nu avem iar surprize în  spatiul public. Nu

am auzit de asa ceva", a precizat Câciu, marti  seara, la Digi 24.

Întrebat daca s-ar impune o astfel de masura în 2025, ministrul  Investitiilor si Proiectelor Europene a subliniat ca

pentru reducerea  deficitului se poate avea "o abordare mult mai corecta" prin combaterea  evaziunii fiscale si prin

reducerea cheltuielilor nenecesare ale  bugetului de stat.

"Consider ca putem sa avem o abordare mult mai corecta prin aceasta  combatere a evaziunii fiscale, cresterea

colectarii, dar mai ales prin  reducerea cheltuielilor nenecesare ale bugetului de stat. De aceea avem  si reducerea

deficitului pe 7 ani, adica nu trebuie sa ne asteptam, eu  stiu ca exista aceasta sperietoare, dar nu vom reduce

deficitul într-un  an sau în doi ani, urmând sa împovaram cu taxe economia. De aceea avem 7  ani, pentru ca avem

investitii de realizat, avem cheltuieli mari si  trebuie sa recunoastem ca daca facem o data pentru totdeauna aceste 

investitii, României îi va fi mai bine. Nu trebuie neaparat acum sa  gasim o peticire a bugetului din tot felul de de

chestiuni. Nu stiu  exact, nu am avut aceasta discutie si totusi, credeti-ma, sunt în zona  aceasta economica a

Partidului Social Democrat si de aceea nici nu  conform o astfel de ipoteza", a adaugat seful de la MIPE.

page 1 / 1


